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Z A P I S N I K 

sa 125. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 30. studenoga 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 

financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 

uređenje i promet, Olgica Glad Klepac, Narodna knjižnica i čitaonica Delnice, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, GSC 

Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Odsutni: Ivica Knežević, Gordana Piskač, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje 

Olgica Glad Klepac, Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Iva Žagar, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Goran Štimac. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Dan je odgovor na zahtjev za otkup zemljišta na „barutani“. 

- Pregledani su računi odvjetničkog ureda. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom i pročelnicom vezano uz postupanje u određenim sporovima. 

- Nakon održane sjednice Socijalnog vijeća izradit će se rješenja i dopisi. 

- Rješavanje žalbe na rang listu za nadarene studente. 

- Obrada materijala za objavu u Službenim novinama i Web stranicu. 

- Nacrt Odluke o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Hlojkica“. 

- Poslana je obavijest članovima Gradskog vijeća da predlože zamjenu člana Komisije za javna 

priznanja. 

- Pripremaju se ugovori za stipendiranje. 

- Obrada materijala za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 

- Održana je sjednica Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost vezano uz materijal 

koji ide na Gradsko vijeće, a odnosi se na tehničke izmjene Statuta. 

- Održana je sjednica Stožera CZ, materijal se priprema za Gradsko vijeće. 

- Izrada bilješki s radionice o unutarnjim kontrolama. 

- Izrada odluke o daru za djecu. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Dovršavaju se materijali za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Potpisan je dodati ugovor s Hrvatskim cestama za sufinanciranje zimske službe. 

- Preuzimanje maskote „Medo Štedo“. 

- Aktivnosti na izvješću strategije razvoja. 

- Obračun zadnje plaće i obračun poreza. 

- Obračun za Socijalno vijeće, Odbor za komunalne poslove te komisije za stipendije. 

- Jednostavna nabava za radove na rampi za invalide. 

- Dostava popisa projekata za izradu Akcijskog plana strategije PGŽ. 



- Izvješće za razvojnu strategiju Grada. 

- Dopuna dokumentacije za Interpretacijski centar i reciklažno dvorište. 

- Prisustvovanje Skupštini LAG-a. 

- Prisustvovanje radionici – dobra praksa, primjeri razvoja poduzetništva.  

 

OLGICA GLAD KLEPAC 

- Odabir i slaganje građe te rad s korisnicima za pultom. 

- Prisustvovanje edukaciji na temu rada s djecom i mladima u knjižnicama. 

- Nabava knjiga, e-mail nabava, kontrola ponuda, izračun sredstava te obrada novih knjiga. 

- Izvješće za knjige. 

- Plaćanje računa, kopiranje, raspored po nakladnicima. 

- Održana je Pričaonica priča, Kreativna radionica i Čitateljski kutak. 

- Izvješće za radijsku emisiju za rujan i listopad. 

- Pripreme za uređenje izloga i radionica tijekom adventa. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Sastanak s potencijalnim izrađivačem UPU za auto kamp. 

- Otvaranje ponuda za izradu rampe za invalide, izrada odluke i ugovora. 

- Savjetovanje vezano za gospodarenje otpadom. 

- Prijava na natječaj Nogometnog saveza za nogometno igralište. 

- Pripreme Odluke o odvodnji otpadnih voda i Odluke o priključenju na kanalizaciju za Gradsko 

vijeće. Materijal je na savjetovanju sa zainteresiranom javnošću. 

- Održan je sastanak s Palfingerom vezano za problem izmještanja kabela u Lučicama. 

- Izdan je nalog za čišćenje oborinskih otpadnih voda u Lučicama. 

- Prihvaćena je ponuda za izradu glavnog projekta za most u Čednju. 

- Dogovor s projektantom i obilazak terena za izradu Idejnog rješenja za pristupnu cestu do 

Poslovne zone K1 u Delnicama. 

- Dovršeno je rušenje objekta u Brodu na Kupi. 

- Izdana je obavijest o zatvaranju Trga 138. brigade HV zbog adventskih događanja. 

- Obilazak terena, popis i izdavanje naloga za održavanje javne rasvjete. 

- Izdan je nalog KTD „Risnjak – Delnice“ za postavu prometnih znakova. 

- Kontrole komunalnog redara po javnim površinama vezano za popravke cesta i nogostupa. 

- Rad na rebalansu programa za 2018. godinu i izradi novih programa za 2019. godinu (program 

gradnje, održavanja, utroška šumskog doprinosa i naknade za nezakonito izgrađene zgrade). 

- Izvješće po Strateškom planu razvoja Grada. 

- Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Ažuriranje podataka za komunalnu naknadu. 

- Prometno redarstvo. 

- Postavljene su lovke za žohare u romskim naseljima. 

- Kontrola dnevnika KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Pomoć pri stvaranju adventske bajke. 

 

PETAR HRG 

- Aktivnosti vezane uz Delničku adventsku bajku, press konferencija u Rijeci s Hrvatskim 

željeznicama, suradnja s Kanalom Ri. 

- Prisustvovanje radionici na temu upravljanja posjetiteljima. 

- Dogovorena je suradnja s TZ Grada Zagreba koji će sufinancirati promociju Delničke adventske 

bajke na zagrebačkom adventu s 5.000 kuna. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Teorijska nastava i vježbe na temu sustava radio veza. 

- Radovi u klubu i fitness prostoriji. 

- Aktivnosti vezane uz doradu pravilnika. 



- Očitovanje i komunikacija s inspektoricom. 

- Sastanak civilne zaštite. 

- Interaktivna radionica u sportskoj dvorani s policijom „Poštujte naše znakove“. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Aktivnosti vezane uz otvorenje klizališta koje je planirano  za 6. prosinca. Ovlašteni serviser 

provjerio je instalacije, ustanovljeno je bilo nekoliko kvarova koji su otklonjeni. Sutra se kreće 

s izradom leda. 

- U rujnu je gospodin koji izdaje dozvole za kuglane obišao je našu kuglanu, istekla je dozvola, 

produžili smo ju na iduće 3 godine. Bilo je puno manjkavosti, u dogovoru s gospodinom 

postepeno rješavamo manjkavosti jer ne možemo sve isfinancirati. Ovaj tjedan su riješene kugle. 

Na žalost radi derutnog stanja 1979. godište je dvorana imali smo propuštanje oborinske vode, 

dogodila se poplava te je nova cijev postavljena od vrha krova do dna. Sve je odrađeno sa 

ljudima GSC-a. 

- Na Platku se provodi remont. 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 


